
PROTOKÓŁ nr LXX/2022 

Z LXX NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 9 listopada 2022 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Obrady LXX nadzwyczajnej sesji Rady miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  

o godz. 11:00 Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca p. Dariusz Malanowski, 

stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał 

– załącznik nr 1, a zakończył o godz. 11:30 tego samego dnia. Sesja została 

zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 2 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek obrad i poddał go pod 

głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 10 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

W tym punkcie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Skarbnik,  

p. K. Joniak, która przedstawiła najważniejsze zmiany wprowadzone do projektu 

uchwały, takie jak dofinansowanie i aneksowanie zadania pod nazwą budowa 

kanalizacji deszczowej w ulicach Księcia Wacława, Jaśka Pilika i Placu Chopina III 

etap. Umowa jest aneksowana ze względu na zmniejszenie dofinansowania  o kwotę 

590 900 zł ze względu na to, iż rozstrzygnięto przetarg na niższą kwotę. Dokonane 

zostały też zmiany ze względu na zmianę klasyfikacji budżetowej dodatku 

węglowego. Kolejną zmianą jest wprowadzona kwota 50 000 zł na remont kominów 

na miejskich zasobach mieszkaniowych, zostają również zaadoptowane 

pomieszczenie dla SCUW przy ul. Płockiej, wcześniej swoją siedzibę miało przy  

ul. Braci Tułodzieckich, jednak ta lokalizacja okazała się za mała. Wprowadza się 

kwotę 30 000 zł na remont elewacji frontowej ściany hali sportowej przy SP nr 2 (część 

od strony sądu). Radna, p. B. Gil, zapytała, ile przeznacza się ogólnie pieniędzy na 

wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, 800 000 zł na wykupienie ziemi w 

pobliżu ul. Borkowskiej, czy to jest ziemia wykupiona dla działkowców, czy zostały 

załatwione jakieś prywatne sprawy, utrzymanie zieleni w miastach, 100 000 zł i 

200 000 zł, utworzenie miejskiej zielonej przestrzeni publicznej między ul. Solskiego a  

ul. Paderewskiego, gdzie Radna znalazła 100 000 zł plus 200 000 zł a teren zielony 

będzie miał niecałe 6 arów. Radna chciałaby wiedzieć, ile wydaje się pieniędzy na 

gospodarkę komunalną i ochronę środowiska wymieniając sumy, jakie tam się 

znajdują. Przewodniczący zwrócił uwagę Radnej, aby zadawała pytania dotyczące 

dzisiejszej sesji a poszerzone, to np. w formie interpelacji. Radna Gil odpowiedziała, 

że to wszystko jest w dokumentach, po czym padły kolejne pytania.  

Ad vocem Radny, p. P. Rzeszotarski, wymienił, jakich kwestii dotyczy dzisiejsza sesja i 

pytania, które zadała Radna były dyskutowane na poprzednich sesjach więc są one 

niezasadne do dzisiejszej sesji, która jest sesją nadzwyczajną oraz poprosił 

Przewodniczącego Rady o wprowadzenie dyscypliny na tej sesji. Radna, p. B. Gil, 

stwierdziła, że jest to agresja wobec niej, że ktoś ma ją dyscyplinować. Wyjaśniła, że 

dostała materiały, bardzo solidnie się do nich przygotowała i stąd jej pytania. Ad 

vocem Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśnił, iż teren zielony przy ul. Solskiego ma 

powierzchnie 60 arów a nie 6 arów. W odpowiedzi Radna przeprosiła za swój błąd 

Sierpczan. Burmistrz wyjaśnił, iż zmiany dotyczące dzisiejszej sesji są tymi zmianami, o 

których mówiła Pani Skarbnik i są widoczne w załącznikach do uchwały i nie są 

podane w milionach a w setkach tysięcy. To, co czytała Radna, to są zmiany 

wprowadzane w ciągu roku i były one tematem wcześniejszych sesji a do pytań 

Radnej Burmistrz chętnie się odniesie, ale np. na kolejnej sesji. Nie jest to tematem 

sesji nadzwyczajnej i nie podejmuje się nie związanych z nią  tematów. Ad vocem 

Radna, p. B. Gil, zapytała, dlaczego, jeśli są tylko dwa dokumenty dotyczące zmian, 

otrzymała taki obszerny materiał. Czy w takim razie nie wolno o nic zapytać. Jeśli 

otrzymała taki obszerny materiał, to z niego korzysta i przy okazji dowiedzą się też 

mieszkańcy Sierpca. Wyjaśnień w tej kwestii udzieliła Skarbnik, p. K. Joniak, wskazując, 



iż jest kolumna w załącznikach zatytułowana „zmiany”, gdzie umieszcza się kwoty 

zmian dotyczące danej sesji i plan po zmianie, jeśli Rada zatwierdzi tą uchwałę, 

będzie stanem początkowym do następnej uchwały. Przyznała, iż załączniki te są 

obszerne, ale pochodzą z systemu ministerialnego, gdzie zmiany są do niego 

wpisywane i z niego zaciągane. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

544/LXX/2022 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Sławomir Wojciech Jaworowski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

4. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029 

Omówienia projektu tej uchwały również dokonała Skarbnik, p. K. Joniak, informując, 

że jest to spójny dokument z uchwałą dotyczącą zmian budżetowych, która została 

przed chwilą podjęta. Najważniejszą zmianą jest układ tabelaryczny, w którym 

zwiększamy dochody do kwoty ustalonej, wydatki do kwoty ustalonej. Jedno 

zadanie w 2024 r., pod nazwą przebudowa ul. Narutowicza w Sierpcu szlaku 

komunikacyjnego do Perły Mazowsza Muzeum Wsi Mazowieckiej, zwiększa się o 

kwotę 161 886,25 zł. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 - 2029.  

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

545/LXX/2022 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029 – załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Sławomir Wojciech Jaworowski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 



Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

5. Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

p. Dariusz Malanowski zamknął obrady LXX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski 

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 


